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GRAD RIJEKA 
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URBROJ: 2170-1-09-10-22-04 
Rijeka, 22. veljače 2022. godine 

 
ZAPISNIK 

S 32. SJEDNICE VMO KOZALA 
 

Dana 22. veljače 2022. (utorak) održana je 32. sjednica VMO Kozala, s početkom u 16,30 sati 
u prostorijama MO Kozala, Volčićev trg 2. 
 
Sjednici su bili prisutni: 
- Sanjin Matijević, predsjednik VMO 
- Kristian Starčić, zamjenik predsjednika VMO 
- Milan Francetić, član VMO 
- Filip Jakovac, član VMO 
- Ines Mijić, članica VMO 
- Erika Valić, tajnica MO 
 

 
Usvajanje zapisnika s 31. sjednice VMO Kozala: 

- Zapisnik je jednoglasno usvojen. 
 

DNEVNI RED 
 

1. Male komunalne akcije 2022. – revizija financiranja 
2. Razno 

 
Sjednica je započela u 16,30 sati. Predsjednik VMO Sanjin Matijević otvorio je sjednicu i 
pozdravio sve prisutne. Predloženi dnevni red usvojen je jednoglasno. 
 
 

AD 1 
Predsjednik VMO Sanjin Matijević uvodno je iznio detalje sa sastanka koji se održao u Atletskoj 
dvorani dana 9. veljače 2022. godine u 14.00 sati, a vezano uz prijedlog revizije financiranja 
malih komunalnih akcija za naredno razdoblje. Naime, dosadašnji način financiranja malih 
komunalnih akcija reguliran je na način da se od 100% naplaćene komunalne naknade od 
građana za stambeni i garažni prostor, 80% raspoređuje mjesnim odborima za novu gradnju i 
uređenje prostora (male komunalne akcije) na način:  
- 60% pripadajućih sredstava komunalne naknade (od 80%) raspoređuje se svakom 

mjesnom odboru i to po ključu: 20% razmjerno broju stanovnika; 20% razmjerno iznosu 
ostvarene komunalne naknade; 20% razmjerno površini područja mjesnog odbora; 

- 40% (od 80%) izdvaja se u sredstva poravnanja – slabije opremljenim mjesnim odborima 
po ključu: 50% (od 40%) razmjerno broju stanovnika; 50% (od 40%) razmjerno broju 
negativnih bodova; 

- 20% (od 100%) „rezervirano“ je za održavanje objekata komunalne infrastrukture. 
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Prema novom prijedlogu, sredstva poravnanja bi se ukinula, jer nisu (od 2004. godine od kada 
su na snazi) pridonijeli svrsi, što znači da „slabije razvijeni“ mjesni odbori nisu, usprkos 
sredstvima poravnanja, prestali biti „slabije razvijeni“. Također, prema novom prijedlogu od 
80% naplaćene komunalne naknade, 60% sredstava koristilo bi se za nove komunalne 
zahvate, a 40% za održavanje istih. Period od naredne 4 godine bio bi pokazatelj efikasnosti 
novog sustava. Sukladno novom prijedlogu, MO Kozala bi dobio negdje oko 42.000,00 kn više 
na raspolaganje. Ukupan iznos koji se odnosi na sve mjesne odbore po pitanju malih 
komunalnih aktivnosti iznosi 16.296.000,00 kn, od toga bi u održavanje išlo 40% sredstava, tj. 
6.518.400,00 kn. 
Nakon izlaganja, predsjednik Matijević dao je temu na raspravu. Zamjenik predsjednika VMO 
Kristian Starčić, naveo je podatak kako broj stanovnika u mjesnim odborima, a koji je naveden 
u prijedlogu, nije ažuriran sukladno novom popisu stanovništva iz 2021. godine, stoga ga 
smatra neadekvatnim za obračun. Također, navodi kako u obračunu nisu prikazani iznosi 
komunalnih naknada poslovnih subjekata s područja svih mjesnih odbora koji također imaju 
koristi od malih komunalnih akcija.  
Predsjednik VMO Sanjin Matijević smatra kako nisu jasno određeni kriteriji nadležnosti, smatra 
kako mjesni odbor na ovaj način gubi uvid u potrošnju 40% sredstava od naplaćene komunalne 
naknade, a koja se ne moraju nužno iskoristiti na području mjesnog odbora iz kojega ta 
sredstva dolaze. S jedne strane, ukinulo bi se financiranje putem malih komunalnih akcija za 
slijedeće radove: 

 vertikalne signalizacije (postava prometnih znakova, putokaznih ploča, naziva ulica) 
 horizontalne signalizacije (iscrtavanje oznaka na kolniku (cesti, voznoj površini) kao 

što su pješački prijelazi, parkirna mjesta, zaustavne crte, razdjelne linije, strelice, 
“STOP” natpisi i sl.) 

 svjetlosne signalizacije – postavljanje semafora, treptača i pripadajuće opreme 
No, predsjednik Matijević smatra da se onda iz malih komunalnih akcija trebalo izuzeti i 
postavljanje autobusnih čekaonica, kao i uređenje prostora okoliša dječjih vrtića (postavljanje 
dječjih sprava i slično) jer isti nisu otvoreni za korištenje ostalim građanima, poput npr. prostora 
škola. Isto je naglasio i na sastanku u Atletskoj dvorani no nije dobio odgovor na svoje 
prijedloge. Uz sve navedeno, na sastanku je spomenuo i povećani problem oko prikupljanja 
glomaznog otpada od kada su mjesni odbori izgubili nadležnost nad istim te je dao prijedlog 
da se razmotri vraćanje prikupljanja glomaznog otpada na način kako je bilo do 1. 1. 2021. 
godine. Predsjednik, nakon rasprave, upozorava sve vijećnike kako se na navedeni prijedlog 
o novom načinu financiranja malih komunalnih akcija trebaju očitovati u roku do 5. 3. 2022. 
godine, stoga poziva vijećnike o glasanju o istom.  
Vijećnici su jednoglasno izglasali ne prihvaćanje novog prijedloga financiranja malih 
komunalnih akcija te će o tome i svemu izrečenom u raspravi poslati očitovanje Odjelu gradske 
uprave za samoupravu i upravu.  
 
Zaključak: Prijedlog financiranja malih komunalnih akcija jednoglasno je odbijen. 
 

AD 2/1 
Član VMO Filip Jakovac obavijestio je prisutne o izložbi „5 do 7 grama“ koja je održana na 
poziv gospođe Davorke Medved u Društvenom domu Drenova dana 16. veljače 2022. u 12,00 
sati. Izložbi su uz vijećnika Filipa Jakovca i njegove djevojke Ane Somek prisustvovali učenici 
prvih razreda OŠ „Fran Franković“ s Drenove sa svojim učiteljicama, predstavnici KD Čistoća 
(Milan Zagorac), predstavnici Direkcije mjesne samouprave (Dragica Fadljević), tajnica MO 
Kozala Erika Valić i ostali uzvanici. Izložba je jako dobro prihvaćena i medijski popraćena. 
Zamjenik predsjednika VMO Kozala Kristijan Starčić predložio je postavljanje izložbe na 
gradske postamente, a vijećnica Ines Mijić smatra kako bi postojeće edukativne ploče trebalo 
postaviti na stupove do kraja ožujka, a uoči eko-akcije VMO Kozala „Za našu Kozalu“ koja se 
treba održati, prema programu, u travnju ove godine. 
 
Zaključak: Informacija je jednoglasno prihvaćena. 
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Kako nije bilo dodatnih prijedloga ili rasprave, predsjednik Vijeća zaključuje sjednicu u 17,30 
sati. 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od tri (3) stranice.  
 
Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu:  Predsjednik VMO Kozala: 
Erika Valić Sanjin Matijević 


